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   " וישלח פרשת " 
 מאיר: - רעיון שיש להשתמש בו בעדינות / סיון רהב 

 שנים נפטרה חני וינרוט, שההתמודדות שלה עם מחלתה הייתה השראה לרבים.  4היום לפני  
הנה פירוש עמוק שלה על פרשת השבוע: בסוף המאבק הלילי והקשה של יעקב עם המלאך, יעקב מקבל שם  

מרומם את האדם    -ישראל. פרשנים רבים כותבים על כך שהמפגש עם הרוע, המאבק עם האויב  -חדש 
 ק לו מהות חדשה, טובה יותר. הצרות הן דבר שמחשל וחושף כוחות גנוזים.  ומעני

אבל חני ביקשה להשתמש בפירוש הזה בעדינות, וכתבה כך: "חשוב לי להדגיש שאת ה'פטנט' לבחור בטוב,  
אנחנו יכולים לתרגל רק על עצמנו. אם מישהו מנסה ללמד אותי שהמחלה היא מתנה, אכעס עליו מאוד.  

מרת שזה לא נכון, המחלה בהחלט מביאה לאדם הרבה אמת, אבל עדיין, יש דברים שמותר לנו אני לא או
לומר לעצמנו ולאחרים אסור לומר לנו. אישה יכולה לומר 'איזו שמנה אני', אבל אוי ואבוי לבעלה אם הוא  

התפקיד שלנו,  הוא לא זקוק שנלמד אותו כמה ברכה יש בו. זה לא  -יאשר זאת... כשמישהו מתלונן על סבל 
תפקידנו לחוש הזדהות, להשתתף בכאב, לא לגמד אותו. אל תבוא למישהו אחר ותגיד 'הניסיון מחשל  

 אותך'. תהיה אמפתי, מכיל, עוזר.  
אבל באופן אישי, כשקורה לנו משהו רע, כדאי להשקיע מחשבה ולמצוא את הטוב בקושי, כדאי לנסות 

 לזכרה. צומחים מזה".ולראות, בינינו לבין עצמנו, איך אנחנו 
 
 
 

 נר זיכרון 

 

 ו כסלו תש" כ"א -ז"ל   איילה טננבאום
 

 ו כסלו תש" כ"א -ז"ל  נפתלי שטיינפלד
 

 
 

 
 
 
 

 שהשמחה במעונם 
 טוב  - מזל 

 

 לשולה ולג'ק לב ולכל המשפחה להולדת הנכד, בן ליעל ויהודה. 
 
 
 
 
 

 
 

 #   2580וג מקוצר  חי   - מטלפון ביתי נייח    )מתוך הקיבוץ(   - שר"פ    מוקד 
 בנייד מכל מקום בארץ ובחו"ל.   073-2341234או לטל' 

 
 

 

 

 שבת    זמני
 

 16:05       הדלקת נרות 

 

 16:25      מנחה וקבלת שבת   

 

 17:14        השבת צאת 
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 פינת ההלכה  
 

 מה בין ציצית לכיפה?...
 

הבגד הוא אחד מכלי הביטוי של האדם. לפי צורת לבושו אפשר לדעת משהו על אודותיו. כך  

הוא בחר להיראות, ומסתבר שלא במקרה. לא רק לגבי כל יחיד ויחיד הדבר נכון, אלא גם לכל  

סומבררו,   כובע  חובשים  המקסיקנים  האומות,  משאר  המייחדו  לאומי  בגד  איזה  ישנו  עם 

, להולנדים יש קבקבי עץ, וליפנים קימונו. הבגד הלאומי שלנו הוא הטלית בכפייה הערבים מתעטפים  

בעלת ארבע הכנפות והציציות. שלא כבאומות אחרות שבחרו להן בעצמן את בגדיהן, הבגד שלנו נקבע  

פתילי הציצית נועדו להזכיר לישראל את מצוות ה’, ולהרחיקנו מהטעויות והחמדנות    .על ידי הקב"ה

אמרו חכמים, שהואיל ומצוות הציצית מזכירה את כל .  יניים עלולים להימשך אחריהםשהלב והע

שהכיפה  לחשוב  טועים  רבים  ב(.  מג,  )מנחות  כולן”  המצוות  כל  כנגד  זו  מצווה  “שקולה  המצוות, 

חשובה מהציצית, אולם באמת הכיפה אינה מגיעה למדרגת מעלתה של הציצית, שכן חבישת הכיפה  

מן התורה.  היא מנהג מתקופת   היא מצווה  ואילו מצוות הציצית  יהודי אחד הגמרא,  על  מספרים 

שרצה להתקרב לערכי היהדות, ובא להתייעץ עם הרב צבי יהודה הכהן קוק זצ"ל, בקשר להמשך 

דרכו. בתוך שיחתו אמר לרב, שקשה לו מאוד לחבוש כיפה, הואיל והוא מרגיש שהיא מייצגת קבוצה 

לו הרב   ענה  והיא  מסוימת בעם.  יש חשיבות מרובה, הואיל  שבאמת ללבישת הטלית עם הציציות 

על   כיפה  ללא  אך  בחוץ  ציציות  עם  יהודי  הימים  באותם  בירושלים  הסתובב  וכך  מהתורה.  מצווה 

 "...  ראשו. לאחר מכן אותו יהודי התקדם וגם כיסה את ראשו בכיפה

 . שבת שלום, מיכאל 

 

 

  

 

 בשבח ובהודיה לה' יתברך 

 

 נחגוג השבת,  

 

 את שמחת בר המצווה  

 של בננו  יאיר 

 

 -(  מסכת וסיום) הודיה דרשת       

 . מוסף( )לפני בתפילה

 

  דורות'  'בבית - הציבור לכל קידוש       

 . התפילה  בתום מיד

 

 אנא ראו הזמנה זו כאישית. 

 

 נשמח מאוד בבואכם. 

 

 . מיכאל ואושרית סטבון
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 ועדת בית הכנסת מ

 

  - "וישלח"שבת פרשת 
 

   הדלקת נרות  - 16:05
 

   )"תו ירוק"(  -בבית הכנסת  ,מנחהתפילת  - 16:25   
 משפחות צעירות.   - האוכל  - מתחת לחדר     

    

   דרשה קצרה בהלכה - "פניני שבת נקבלה", קבלת שבת   
       . דקות(   18)   שיעור תלמוד קהילתי במסכת מגילה   - "חי רגעים"   ערבית תפילת  ו     

 

 )"תו ירוק"( בבית הכנסת -ומוסף  א' שחריתתפילת     - 8:00
 )בתום התפילה תתקיים תפילת ילדים(.   משפחות צעירות   -   חדר האוכל   - ומוסף  ב',    שחרית         -   8:00

 ..." חזון עובדיה , "א' , עובדיה - הפטרה              
 

 בבית הכנסת  -מנחה א' תפילת   - 13:00
 

 בבית הכנסת-כיתה ג'(- )גניםשיעור של הרב לילדים  - "ממתק שבת"  - 13:20
 

 בבית הכנסת -ב'   מנחהתפילת   - 16:00
 

 בית הכנסת )עד צאת השבת(  - שיעור "הדף היומי"  - 16:40
 

 / שטיבל  בית הכנסת - צאת שבת  - 17:14
 

 ימי חול  
 

 הנחת תפילין         - 5:20
                       

 הנץ החמה        - 6:14
 

 א' שחרית תפילת    - 6:00
 

 שחרית ב'תפילת    - 8:00
 

 סוף זמן קריאת שמע    - 8:49
 

 בית כנסת -מנחה תפילת  - 16:25
 

 "תפארת נתן"  -  וערביתמנחה   - 16:20
                

 בבית מדרש - שיעור יומי  ה - 18:45
 

 בית הכנסת - תפילת ערבית - 19:15
 

 אבי שכטר.  -שבת שלום   
 

 
 
 
  

 

  

 נשיםקריאת תהילים ע"י 
 

00:61בשעה תתקיים    
 בבית מדרש  
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 מתרבות 
 

 שמח להציג בפניכם את תכנית התרבות לחורף הקרוב! 
 

 לפני כל אירוע יתפרסם מידע ספציפי לאותו אירוע.
 

 בהזדמנות זו אני מזכיר  
 , יום שלישי, 30.11-שב

 נר שלישי של חנוכה,  
 יתקיים ערב קליטת המשפחות החדשות. 

 במהלך הערב נקבל את  
 המשפחות החדשות  

 כמיטב המסורת והמרקים... 
 

 בנוסף, נהנה מהופעה של פלייבק רגעים,  
 מופע אילתורים בשיתוף הקהל  
 על ידי חבורת שחקנים, שייערך 

 בנושא קליטה ושייכות.
 תמיר יעיש. לצפות...יש למה                

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 +   60 מ
 

 : TED -ערב הרצאות קצרות 
 

 ביום שלישי הקרוב זה קורה!!     
עם כיבוד מפנק מאוד מקפה רותם, אך חשוב מכך תוכן   -נפגש בבית דורות  20:30בשעה  

ורקר,  חשוב ומפגש עם מספר חברים צעירים, שהתנדבו לתת הרצאה בערב זה: אפי בנדט, עדי  
 הדס סעאת ותניא פדר. 

 

 תוכנית: ה ו ראיתם את הפרסום המושקע, זלא אם עוד 
 

 .אפי בנדט  -  3.0קלנועית דיגיטלית  ➢
 

 . עדי ורקר -דקות על עיצוב גרפי  10 ➢
 

 . הדס סעאת -סיפורים חברתיים  ➢
 

 . תניא פידר -הקמת כפר נוער ברואנדה  ➢
 

 . שה"מ, משרד החקלאות -גרינבלט נים בחקלאות, הראל  י שימוש בלווי  ➢
 

 .ר' - מה אפשר לעשות עם סריקת תווי הפנים שלכם?  ➢
 . אורן  נפגש,
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 יש משחקייה בשלוחות! 
 

 / מריה מונטסורי. הוא הדרך של הילדים ללמוד את מה שלא ניתן ללמד אותם" משחק"
 

מחקנו ושוב צבענו, הזזנו,  אז אחרי תהליך ארוך שבו חשבנו, ניקינו, סיידנו, עיצבנו, צבענו, 
 שמחות לבשר בהתרגשות רבה  .והתחדשנו, ובהרבה מחשבה על הילדים וגם ההורים..

 השבוע במשכנה החדש! )איפה שהייתה חנות הבגדים של טובה(. משחקיה נפתחה -שה
 

 -  ימים ושעות פתיחה
 

   .18:30עד  16:15ה בשעות -ימי א
 

 לב או לנירית רוטשטיין. להצטרף למנוי שנתי, מוזמנות לפנות לעדן  שמעוניינותמשפחות 
 

  בימי החורף הקרים או הקיץ החמים. מתאים מאוד גם לבילוי עם נכדים
 

*התשלום מיועד לניקיון המשחקיה על בסיס שבועי, התחדשות וקנייה של משחקים/חומרי 
 להעשרת המשחקייה.  '...יצירה וכו 

 

  .קיה הינה בליווי הורה/מבוגר אחראי הכניסה למשח 
 

 . שתיה למשחקיה/אין להכניס אוכל
 

 המופלא הזה.  מנצלות את ההזדמנות להודות לכל מי שלקח חלק בתהליך והתגייס לטובת הפרויקט 
נשמח למתנדבים ומתנדבות להעברת פעילות במשחקיה מדי פעם   -להגשמת חלומות נוספים 

 אפשר לפנות לצוות המשחקייה.  -..( 'הצגה וכו  יצירה, משחק,)שעת סיפור,  לזמן קצר
 

 נירית רוטשטיין, רחל יעיש, נטע בוקובסקי, בטי פרלשטיין ועדן לב.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 מבנק הזמן
 

 אוהבים ריח של סופגניות? ספינג'ים? עוד כמה פינוקים?
 

 . אירוע שמריח טוב..   - , בשעות אחר הצהריים  28/11נר ראשון של חנוכה, יום ראשון, כ"ד כסלו,  
 אתם מכינים במקום וגם אוכלים. 

 . אורן  שבת שלום, פרטים בקרוב.  
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 קידום בריאות בקהילה 
 

 .הציבור מוזמן לסדרת הרצאות לקידום בריאות בקהילה
 

 במדינה ע"י גורמים שונים   מצוין חודש נובמבר 
 . תיקו כחודש הו 

 

 גם בשלוחות נציין חודש זה ע"י הרצאות  
 שקיבלנו מהמועצה ומשרותי בריאות כללית. 

 אנו נמשיך לציין נושא חשוב זה גם לאחר החנוכה, 
 . הרצאות פנימיות פרבחודש דצמבר במס

 

 .מצורפת טבלה של חודש נובמבר
 

 מוזמנים לבא וללמוד. 
 ההרצאות פתוחות לכל הציבור. 

     
 . גדעון כהן וצוות בריאות רווחה   

 
 
 

 טיפול שיננית 
 

 כפי שפורסם בדף מידע, שבתי בתחילת החודש לעבוד כשיננית במרפאת השיניים שלנו. 
 

 אני מקבלת מטופלים פעם בשבוע בימי שלישי בשעות אחה"צ/ערב.  
 

דויץ שהחליפו אותי במרפאת שלוחות בשנים -תודה לשינניות רונית מזרחי וקלרה גרימברג
 האחרונות. 

 

מושלם, מגיע טיפול שיננית ללא תשלום פעם אחת בשנה  -למבוטחי כללית כדאי לדעת:
 ל שיננית מטעמם.  במרפאת שיניים של רשת כללית סמייל, אצ

 

 מרפאת השיניים שלנו היא מרפאה פרטית לכל דבר ואינה שייכת לרשת.  
 ₪.   200מחיר טיפול שיננית בשלוחות 

 

ככלל, ההמלצה היא להגיע לטיפול שיננית בין פעמיים לארבע פעמים בשנה בהתאם למצב  
 בריאות השיניים והחניכיים. 

 

בהודעת ווטסאפ או להשאיר הודעה כתובה בתיבת   המעוניינים לתאם תור, מוזמנים לפנות אלי 
 . shluchoteeth@gmail.comדואר מרפאת שיניים או למייל 

 . רק בריאות! ג'ודי פולסטר         
 
 

 בבית דורות   2021 מברהרצאות נובבריאות הוותיק 

 שעה  תאריך  מרצה  הרצאה 

כל מה שרציתם לדעת על תרופות  
 ומשחות/ שימוש מושכל בתרופות. 
 עם דגש לגיל הזהב/הגיל השלישי

 קופת חולים כללית 

   מאיה שפונט
 רוקחת 

יום   23/11
 שלישי 

17:30 

 דגשים  
 ניות בלקיחת תרופות כרו 

 ותרופות ללא מרשם 
 עמק המעיינות  -מועצה 

 ריאד שלבי
 רוקח

30.11.21 10:00 
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 מהמרפאה 

  

   21-26.11-  שעות פתיחת המרפאה 

  

 חגית ו.   -שבת שלום        
 

 
 
 
 
 

 נט -מאתר קהילה
 

 ימים, שלוחות נכנסה לפיילוט של הגרסה החדשה של האפליקציה של קהילהנט.  10-לפני כ
 

 ו יותר זמין וברור.  י המראה של הדף הראשי של האפליקציה הינו עכש 
 

היום יותר דומה לוואטסאפ או "מקומי", ויותר קל למצוא   איתרנבנוסף, רשימת ההודעות 
 ולעקוב אחרי ההודעות. השדרוג עוד לא הסתיים, ואמור רק להשתפר. 

גם באפליקציה וגם באתר  -יש עוד אפשרויות רבות, כולל מידע וחומר לעזור לחבר ותושב 
 במחשב.

 

 למי שעוד לא הוריד את האפליקציה לטלפון החכם, ממליצה בחום.
 

, ואוכל לשלוח הזמנה  0546746489עדיף בוואטסאפ   -נא ליצור קשר איתי   -למי שמתקשה 
 לאפליקציה ו/או איפוס סיסמה. 

 . שבע לרנר-בת     
 
 
 
 
 
 

 משולחנה של מנהלת מש"א 
 

 מרחיבה שורותיה. למעוניינים להצטרף ניתן לפנות לדני מאירפלד.  ועדת צמ"ד
 

 מלכה סימון ביקשה לסיים תפקידה כנציגת ציבור בהנהלת האסיפה.   -הנהלת אסיפה 
   .אנו מחפשים לה מחליף/ה. ניתן לפנות לרננה תודה למלכה על תרומתה בעניין,

 

 רננה שאול.                      
 
 
   

 
 
 

 
 בדיקות דם 

קבלת קהל 
 אחיות 

 קבלת רופא
 קבלת קהל

 מזכירה 
 טיפת חלב 

15:8-7:30 א'  12:30-10:00   10:00-11:00  

0051-11:30:  ב'   11:30-14:00 8:00-9:00  

 ג' 
 11:30-12:30   7:30-11:30 

   13:30-16:30 13:30-17:00 7:30-8:15 ד'

 7:30-8:15 ה'
12:30-11:30  
15:00-14:00  

 8:00-9:00  

12:00-8:30  ו'  8:30-10:30 8:00-9:00  
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 מהמזכירות   
 

קהילתי   שיח  ההנהלות    -תהליך  מפגש  לאחר  קהילתי,  שיח  קיום  בהמשך  דנה  המזכירות 
. הוצגה הצעה לצוות היגוי אשר תפקידו להציע מתווה לקיום שיח הקהילתי בשיתוף  שהתקיים

 ד לסוף השנה הלועזית. גורמי מקצוע אזוריים, ע
החלטה: המזכירות מאשרת את המתווה המוצע לצוות ההיגוי. הצעת צוות ההיגוי תובא  

 לדיון במזכירות לצורך החלטה על המשך התהליך.  
 

הוצגה הצעה לפנסיית יחידים ע"י צוות פנסיה,    - מוזמנים רפי בן אבי ויורם רותם    - פנסיית יחידים  
   ת יחידים. התקיים דיון. תוך הסתכלות על מקורות מימון קיימים לתוספת פנסיי 

 המזכירות מודה לצוות פנסיה על העבודה המקצועית. 
החלטה: המזכירות מאשרת את הצעת צוות פנסיה לפנסיית יחידים. הנושא יובא לאישור  

 קרן מילואים. דף הסבר מפורט יחולק לחברים לקראת הבאת הנושא לדיון ואישור האסיפה. 
 

המזכירות דנה באסטרטגיית הצמיחה   -מוזמן דני מאירפלד, מרכז צמ"ד  -אסטרטגיית צמ"ד 
חמש שנים הבאות. זאת ביחס לאילוצים ונתונים רבים שנאספו והוצגו. -הדמוגרפית לשלש

ג',    ב' ו קהילתיים, צפי מחסנית קליטה, צפי אכלוס שכונות תמר  -נדונו ההיבטים החברתיים 
גנים ובתי ילדים, התקדמות תהליך השיוך והשפעתו,  גני    - גידול עתידי במערכות החינוך  

לחברים משפצים   השתלבות משפחות צעירות בקיבוץ ותהליכים נדרשים לצורך כך, דיור נדרש 
 ונושאים נוספים הדורשים הסתכלות קהילתית וכלכלית רחבה. 

משפחות בשנה    5-תוצרי הדיון האסטרטגי ביחס לשיקולים שנסקרו לעיל, מוביל לקליטת כ
. זאת, בכפוף לפתרונות פיזיים וכלכליים, ותהליכים של שילוב קהילתי  2024כל שנה( עד לקיץ  ) 

 המזכירות מודה לצמ"ד על העבודה המקצועית.   נכון ומתאים. 
  החלטה: האסטרטגיה שהוצגה מאושרת. הנושא יוחזר לדיון במזכירות לאחר קבלת משמעויות 

 דירות ודיור חלופי, לצורך עמידה ביעדים שהוצגו. כלכליות ופיזיות מדויקות בהיבטי שיפוץ  
 

לאור פניות חברים ודו"ח ועדת ביקורת בנושא, המזכירות דנה בנושא העמדת    - פרגוד בקלפי 
 פרגוד בעת הצבעה בקלפי. הוצגה עמדתו של מרכז ועדת קלפי. התקיים דיון.  
 קיימות,  החלטה: תוכנס מחיצה/פרגוד בעת הצבעות בקלפי תוך שימוש במחיצות 

 ללא הוצאות כספיות נוספות. 
 .יו"ר המזכירות  -אורן גל                      

 

 
 

 אסיפת חברים  
 

 בזוםתתקיים אי"ה 
 

 (  21.11.2021ביום ראשון, י"ז בכסלו תשפ"ב )
   20:00בשעה 
 

 . חברים המעוניינים להשתתף באופן פיזי מתבקשים לעדכן את רפי אלון 
 

 https://us02web.zoom.us/j/85774958883  להלן הקישור ל"זום"
 

 סדר יום לאסיפת חברים
 

 רננה(.  -)מציגה   בחירת נציגי ציבור להנהלת קהילה. .1
                                          שרה מועלם, שולמית לוי, עמנואל צייגר, ישראל רותם.   המועמדים:

 מהמועמדים בקלפי.  2יש לבחור  
 

 )מציגה רננה(. לריכוז ועדת בית כנסת.  דניאל כץ צוות האיתור ממליץ על   .2
 לשאלות החברים. דניאל יגיע לאסיפה להציג את עצמו, כוונותיו בהקשר זה ויענה 

 

 חומר נשלח. רפי בן אבי(.  -. )מציג הצעה לתוספת פנסיה לחברים יחידים .3
 

 חומר נשלח.  )מציג חזי(. התקשרות עם שיכון ובינוי בעניין פרויקט אגירה סולרי. .4
 

 הנהלת האסיפה.  -מוזמנים          
 

https://us02web.zoom.us/j/85774958883
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 משולחנו של מנהל הקהילה 
 

 .כנס בנם יאיר למצוותי בהי אני רוצה לאחל מזל טוב לרב מיכאל ולאושרית בראשית דבר 
 שיגדל ויהיה נאמן לעמו ולארצו וירוו ממנו נחת הוריו וכל משפחתו.  .הרבה מזל טוב

 

תחזית לסוף  , על סיכום תשעה חודשים בימים אלו אנו עסוקים הן במגזר העסקי והן בקהילה  
 האזרחית הבאה.שנה ותכנון איך תראה השנה 

 

לו יות כותבים תוכניות עבודה שילוו אותם לשנה הבאה וגם בודקים לאחור באי ו מנהלי הפעיל
 נו טיפלנו כמצופה ומה ניתן לשפר לשנה הקרובה. משימות שלקחנו על עצמ 

 

 , קהילנט ומקומי - כבר כמה שנים שאנחנו עובדים עם שתי תוכנות בקהילה    -  קהילנט ומקומי 
בהעלאת משתמשים  אותנו ביום יום לשליחת הודעות בעיקר, ובקהילנט    משמשת כאשר מקומי  

דרך קהילנט אפשר   ,פות ולישיבות, בשמירת פרוטוקולים ונהלים. כמו כןי קבצים של חומרים לאס 
ברים שמורשים להם משתמשים מבחוץ ויש תכנים שחשופים  כאשר יש ד   להיכנס לאתר של שלוחות 

 רק לתושבי הקהילה. 
פעמים לבדוק את הנושא ולהתחיל לעבוד רק עם תוכנה אחת שמאגדת בתוכה את הכל.    ספר מ נתבקשנו  

על הרשם    התחלנו לקדם את האפשרות לעבור לקלפי דיגיטלית )דבר שמתאפשר ומקובל גם   , בנוסף 
יתרונות  על ה בשתי התוכנות(. בחודשים האחרונים קיבלנו סקירה מאנשי השיווק של שתי המערכות  

מן התוכנות    ו החדשים על מנת שנוכל להחליט באיז   ם השדרוגים האחרונים והיישומי   , חסרונות ה ו 
כפי ששמתם ,  2022קיבלנו החלטה להתחבר ולהמשיך לעבוד רק עם קהילנט בשנת    להשתמש. 
 כבר שודרגה והרבה יותר נוחה לתפעול.   לב התוכנה

 יסודית כבר בשבועות הקרובים. נתחיל בהטמעת קהילנט בצורה 
   .אני מציע למי שעדיין לא הוריד את קהילנט להוריד ולהתחיל להתרגל לעבוד איתה

 או בעמנואל צייגר. בבת שבע או בצביקה זיסוביץ רמי שמתקשה יכול להיעז .ממש נוח ונחמד
   

 -  ןי בני תאחזקו הפעם נשים פוקוס על החשמליה  
 

שנה ואיתו עובדים כתף אל כתף יונתן בלום,    15את החשמליה מנהל אבי בוכהלטר כ    -   חשמליה 
 ושלום זלוטניק שעובד חצי משרה. 

יות והחשמליה נותנת שרות לכל הקהילה בתי חברים, בתי תושבים, מבני קיץ בקיבוץ וכן לפעיל 
טבח וכן לחלק חדר אוכל, מ   בלתי פורמאלי ,מרכולית,   חינוך   , רך ה הקהילה המגוונות כגון גיל  
 רפת ,לול ,הודים, סולארי ועוד ועוד.  : מהעסקים של שלוחות כגון

צוות החשמליה גם עושה עבודת חוץ באזור לכל דורש וכמובן אנו נהנים מכל הטוב הזה שלאו  
 דווקא קיים בכל הקיבוצים.

שמתארכים  צים  י הקי ו ריבוי מזגנים    , האתגרים של החשמליה הם הגדילה המבורכת של הקהילה 
 שחקנים חדשים שנכנסים לעבוד באזור ומגבירים את התחרות.    , בנוסף   . ואיתם החום של העמק 

 

את הפעילות החשובה הזו מנהל אברהם שכטר כבר שנים רבות ובגלגולים  - ין יבנ- אחזקה
 שונים תוך כדי יציאה לפרויקטים שמגייסים אותו מחוץ לקיבוץ מפעם לפעם. 

 

 באחזקה עובד שלמה שרגא בחלקיות משרה ועוזר בעיקר באחזקה בגיל הרך ובנגריה. ה  ' עם אברמל 
 

  . ה חולש גם על ענף האחזקה והאינסטלציה של הקיבוץ ' אברמל   , ין י בשנים האחרונות בנוסף לענף הבנ 
  . אחזקה ואינסטלציה   , שעוזרים לו בכל המרחב של בנין   " בוני העמק " ה מנהל את העובדים של  ' אברמל 

  . שבילים ודרכי גישה   , תיקוני בתים   , מערכת המים   , אוד מגוונת וכוללת את מערכת הביוב פעילות זו היא מ 
   ה גם נותן שרות לענפי העסקים לפי בקשה או ביעוץ וכמובן גם בביצוע אם מתבקש. ' אברמל 

ין הם בתים ותיקים עם מערכות שצריך לתחזק יום יום. צנרת ישנה,  י בנ - ה האתגרים העומדים בפני אחזק 
 ברמה טובה.   ן יה, הכנת הדירות ואחזקת י וכמובן הגידול המבורך באוכלוס   ן ביוב ישנות בחלק מערכות  

 

אנחנו מאוד גאים בשלוחות שיש לנו ענפי שרות שדואגים לאחזקה השוטפת בבתי התושבים  
וף פעולה מלא ודואגים תובענפים השונים וכמובן גם בהרמת פרויקטים חדשים. עובדים בשי 

לעזור לתושבים חסים לכל בקשה וקריאה ברצינות תוך כדי רצון  ימתי  , תבבי להשאיר את הכסף 
 אשרינו.  -   תיקים והצעירים כאחדוהו

    .צביקה וקסמן  -שבת שלום         
  
 

 םשלו - שבת         
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חברת קיבוץ שדה אליהו, דמות מלכה האס ז"ל, תנועת הקיבוץ הדתי מרכינה ראש עם פטירתה של 
שנותיה לצקת לחינוך הקיבוצי משמעות מיוחדת, חוצת גדרות, בצניעות    101-ייחודית, שהצליחה ב

 ובפשטות. יהי זכרה מופת לעשיה ברוכה. משתתפים בצער משפחת האס ומשפחת שדה אליהו
 

בפרס "מרכז מורשת מנחם בגין" על הזכיה  הדתי  הקיבוץ מבית מכינת צהל"יברכות חמות ל
 שמבקשות מי של ערכי  מצפן  ובראשו הרבנית מיכל נגן, הן החינוכי  והצוות הבוגרות, המכינה תלמידות

 לתנועה!  צהלי של  בשייכות וגאים לצהלי שייכים להיות גאים אנחנו. מאליו למובן מעבר צעד לעשות
 

 ,שלום לכולם
 ברכות לאחותנו הגדולה !  -משולחנה של מזכ"לית 

של התנועה הקיבוצית. התרגשתי לשאת את ברכת הקיבוץ הדתי בפני    5- השבוע התקיים כנס ההנהגות ה 
"בזמן שקבוצות  קיבוצי הפועלים הדתיים הראשונות התיישבו  - באי הכנס. הזכרתי את מקומנו בציר הזמן: 

ת צבי באמצע שנות השלושים, כבר עמדו במלוא אונם וכוחם עשרות  באדמות  פתח תקווה, ועלו לקרקע בטיר 
קיבוצים בתנועת ההתיישבות העובדת". דיברתי על היחד והייחוד: "בכל השנים ראינו בתנועה הקיבוצית אחות  
המיוחדת,   בדרכנו  ללכת  התעקשנו  צעירות,  אחיות  של  וכדרכן  ושותפה.  נאמנה  ברית  בת  וחכמה,  גדולה 

ת מחד, וייחודית מאידך", ובחרתי להביא גם את בשורת השמיטה דרך המפגש עם ערכי  בזהותנו המחובר 
  אובדן   תוך ,  עושר   לשם   התעשרות   שהיא   ואדמות   הון   היסוד שלה והמסר הברור שלה מספר ויקרא: "צבירת 

  שלמות   לא   כי   ודרך דמויות שונות כמו הר' יונתן אייבשיץ: "וידע   .  פסולה"   היא   –   ורמיסתם   הפרטים   של   יכולתם 
  הארץ   שבתה   כי   יראה   כי .  אוספם   מי   ידע   ולא   יצבור ,  חומרים   חומרים   ולאסוף   הקניינים   בקיבוץ   לעסוק   אנושי 
  יוצרת   הצרכני   הבולמוס   תמיד". דרך הר' חיים נבון: "תרבות   בה '  ה   עיני   אשר   בארץ   שווה   הכל   ויד '  לה   שבת 
שלו", דרך הרב יונתן זקס: "החשוב    האמיתיים   האינטרסים   את   לזהות   אפילו   עוד   יכול   שאינו ,  ומסוחרר   דל   אדם 

הדרכים   שלהם,  העצמי  הערך  ותחושת  אנשים  של  עצמאותם  היחסים,  מערכות  ישראל...  תורת  בעיני 
שהמערכת מפלסת לאדם להתאוששות מהתרוששות, והמידה בה היא מאפשרת לחברה כשלמות לחיות  
לאור ברכת מעשה ידיה" וגם דרך רעיון הכלכלה המוסרית שאחד מדובריה המובהקים הוא חברינו אמנון  
שפירא. בסיום הוספתי ש"למרות שנשים חשובות עשו חייל בתנועת הקיבוץ הדתי... זכות גדולה עבורי להיות  

שורות אלה אני בסיור  המזכ"לית הראשונה ולהביא את ברכת תנועת הקיבוץ הדתי, לוועידה". בשעת כתיבת  
 אדווח מעט על המסע.    – בארה"ב במסגרת "גשר לתפוצות" ובשבוע הבא, כשאחזור בע"ה  

יבנה   ומנהלי קהילה שהתקיים    -   רותם שכטר   - פורום מזכירים ומנהלי קהילה בקבוצת  פורום מזכירים 
ר מפנקת, שיתף  בקבוצת יבנה עסק בהפעלה אפקטיבית של הנהלות וועדות בקיבוצים. לאחר ארוחת בוק 

אותנו שמשון גוטליב מנהל הקהילה, בשינוי המבנה הארגוני בקבוצת יבנה שנבע מהפרדת המשק והקהילה,  
וסקר את התמורות שהשינוי הביא אתו. התרשמנו משלל הועדות והצוותים ביבנה ומהכוח המקומי המרשים  

השירות ואשכול החינוך, שבראש כל  שנושא בתפקידים. נחשפנו לרעיון החלוקה לאשכול חברה ופרט, אשכול  
אחד מהם עומד חבר הנהלה ומייצר מעין ניהול ביניים. דייקנו את התשובה לשאלה 'מהי אפקטיביות': ציינו את  

הציבור"   "נציגי  בשאלת  הרחבנו  בקיבוצים.  וועדות/הנהלות  לעבודת  בהתייחסות  למדידה    - הקריטריונים 
תם. דנו בועדות/הנהלות רדומות/מורדמות ובהשפעתן על חברי  תפקידם, ותכונות/כלים שחשוב שיהיו ברשו 

הועדה והקהילה. בסיומו של היום עסקנו באפשרות למפגש משותף של ההנהלות )כלכלית, קהילה ומזכירות(  
שמביא לחיזוק "היחד" וליצירת שפה משותפת, תורם לחיבור בין אסטרטגיה לטווח ארוך לבין הניהול השוטף  

ו מעט כיצד נכון לבנות את המפגש המשותף על פני ציר הזמן ולתעל נכון את החיבור שייווצר  והיומיומי, ובררנ 
במפגש. היה מפגש מעניין ומלמד, ואפילו מרגש מעצם היכולת של הפורום הזה, שיש בו ותיקים וחדשים,  

תודה לכולם  לדבר בפתיחות, לייעץ ללא שיפוטיות, לשמוע בלב פתוח וגם להביע בצורה כנה את התסכולים. 
 ובמיוחד לשמשון ולחברי קבוצת יבנה על האירוח והשיתוף. 

: בשבוע שעבר נפגשתי  גם מחוץ לתנועה   - בתים לחיים    -   עדי שגיא   - מחלקת צמיחה, בטחון ומשימות  
בקיבוץ פלך עם מיכל ועדי, מזכירות הקיבוץ, שבקשו ללמוד על העשייה החברתית בקיבוץ הדתי ועל הפעלה  

 רשתית של עשייה. שוחחנו על הקמת מיזם בתחום בריאות הנפש ועל אפשרות להקמת בית לחיים.  
לכיתות י"ב ב'שקד דרכא' שבשדה  בשבוע שעבר התקיים יום הכוון    -   יום הכוון לקראת שירות משמעותי

וקיבלו סקירה על האפשרויות  אליהו. הבנות נפגשו עם תמר רכזת תחום השנת שרות בבני עקיבא, 
השונות להתנדבות. במקביל קיימתי שתי שיחות נפרדות לבנים ולבנות, על האתגר שב"בחירה" מתוך 

 כנה לראיון שלל אפשרויות. סיימנו במפגש משותף עם אסתי רוזנברג שעסקה בה
הנצי"ב  -צעיר מבטיח   מעין  זאבי  מ  -  מתי  התנועה    15-אחד  ידי  על  הצעירים המבטיחים שנבחרו 

הקיבוצית הוא מתי זאבי, תושב עין הנצי"ב. מתי, מנהל הקהילה בקיבוץ שדה נחום ובישוב המתהווה  
קפץ היישר למשימת ניהול קהילה, תוך נכונות ללמוד ממנהלי   32מיטל, הוא צעיר שבגיל  –על הגלבוע 

שכלל תהליך  ומתוך  ותיקים,  מעל    קהילות  עם  צרכי   175מפגש  את  הבין  שניהל,  הקהילה  מחברי 
הקהילה, בנה תכנית עבודה לאורה הוא עובד עד היום, תוך שיתוף מעגלים רחבים ומגוונים ורתימת  

המועצה האזורית, התנועה הקיבוצית ועוד. "מתי רותם את השותפים לעבודה על בסיס יומיומי    -שותפים  
טובת של  נגמרת  בלתי  ראייה  בסיבות   מתך  השאר  בין  נכתב  כך  אמון"  הוא  עליה  והמסגרת  הישיב 

                           .שבת שלום, שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה                            לבחירתו. כבוד גדול וגאווה. 


